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Herinnering aan Marga bij de uitreiking van de eerste Marga Jacobs Milieuprijs 

Ik neem u 10 jaar mee terug, toen was ik nog verantwoordelijk voor de kolencentrale waar 

het net over ging, die heette toen nog Electrabel. We hadden inderdaad regelmatig overleg 

met Marga. 

Een keer vroeg ze weer overleg te hebben met elkaar. Nou ja, graag, en ik ontving haar met 

een paar anderen die ik nog niet kende op dat moment, 

Ik vroeg haar spontaan zo van hoe gaat het met je promotieonderzoek, want zij was op latere 

leeftijd nog gestart met een promotieonderzoek, en ze vertelde eigenlijk het verhaal dat 

Pieter ons zojuist uitgelegd heeft, over de ontwikkeling van de milieupartijen. Ze vertelde dat 

de huidige generatie van mensen die in de milieupartij actief zijn, vaak gepensioneerde, hoog 

opgeleiden zijn. Ik vertel deze anekdote eigenlijk om een beetje te laten zien hoe heerlijk 

open en nuchter ze was, echt what you see is what you get. Want toen wij middels een 

kennismakingsrondje de gesprekken deden, hebben we ons kapot gelachen want  het bewijs 

van die stelling zat daar gewoon aan tafel en dat vond ik wel heel majeur om zo te horen.  

Toen ik vroeg waar we het eigenlijk over gaan hebben, zei ze laag-frequent geluid. Ik zei dat is 

een thema wat mij nog niet zo heel veel zegt. Zegt ze heel nuchter, ja dat klopt, wij als 

milieupartijen hebben vaak thema’s en als we daar succes mee hebben, dan komen er 

nieuwe thema’s. Ik zei OK, leg dan uit wat de bedoeling is. Ze vertelde dat ze graag wilden 

gaan meten, en ze legde een beetje uit wat het fenomeen laagfrequent geluid is, want 10 

jaar geleden was dat nog veel minder een onderwerp als nu. Ik zei, ja dat is prima, daar sta ik 

helemaal voor open. Zei ze, ik heb alleen geen geld, betaal jij dat dan maar, ik zei, dat is goed. 

Zo was onze relatie, alles in een  open gesprek, veel vertrouwen met  elkaar. Zo kreeg  je veel 

met elkaar gedaan en zij ook veel bij mij, want het was toch de Marga Jacobs factor die zij 

had. Vervolgens werd ik natuurlijk voor gek verklaard op het hoofdkantoor. In Zwolle snapten 

ze niks van de Marga Jacobs factor, terwijl we in Nijmegen allemaal begrijpen waar we het 

over hebben. 


